
 

 

 

 

Protokoll från styrelsemöte 2024-08-07 

 

Plats: Klubbstugan 

Närvarande:  Sune Eriksson (SE) 

Marie-Claude Juntunen (MCJ) 

Per-Erik Svensson (PES) 

John Edberg (JE) 

Joakim Jolhage (JJ) 

Ann-Marie Andersson (AMA) 

Annika Georgson (AG) 

Patrik Glans (PG) 

 

Frånvarande: Lars Fundin (LF) 
Göran Axelsson (GA) 
Anders Benjaminsson (AB) 

Ämne             Ansvarig 
   

1. Föregående mötes protokoll 
 

• Digitalt medlemskort/utskick.      GA, SE, AG 

• För få deltagare på ungdomsskyttet för att få bidrag, Göran pratar med Anders  
om åtgärder. GA 

• Plattor mm utanför klubbhuset behöver fixas. Annika kollar med Hägmark. AG 

• Slitage på vajrar som behöver underhåll. Figurerna som inte finns att köpa  
behöver tillverkas och målas. PG 

• Jourstugan behöver målas. Det finns även planer på att måla hagel- och  
kulbanor. Det är prio på 50-metersbanan SE 

• Diskussion om att harfiguren är dålig. Ny figur behöver ritas upp och skäras ut. JJ,JE  
 
 

2. Ekonomi/Bidrag 
 
Klubbens ekonomi är god. Bidrag ska sökas efter att sommaraktivitet 2024 avslutats. 
  
 

3. Underhåll 
 
Klubben behöver ett nytt kök och allt behöver bytas. Annika, Ann-Marie och  
Marie-Claude planerar köket. Annika kollar på datum för planeringsmöte. AG 
Sedan ska killarna begära in offerter för montering av köket. 
Luftgevärshallen behöver renoveras. John begär in offerter. JE 
Ljudkvaliteten i klubblokalen är dålig, något behöver göras. Patrik tittar på det. PG 
Klubben har fått in en offert avseende takbyte. Kostnaden är för hög varför styrelsen 
beslutar att avvakta och istället ta in en besiktningsman för att avgöra vilka delar 
som behöver bytas. Perka kollar med Ingemar. PES 
Tuberna på luftgevären behöver lagas. JE 
 



 

 
 
 

4. Jägarexamen 
 
Fler provledare behövs. Sune mailar medlemmar för att se om fler är intresserade. SE 
 
 

5. Pistolskytte 
 
Klubben har fått erbjudande om att få två vapen; en pistol kaliber 22 och en 
revolver kaliber 38. Styrelsen beslutar att acceptera erbjudandet. Licens ska sökas. PES 
Polisen som hyr banan har lämnat skarp ammunition efter sig samt skjutit sönder 
tavlor. Vid nästa förfrågan om hyra av banan ska vi ut med tydligare information om 
vad som gäller. 
EM i CAS har hållits. Bssk hade tre medverkande varav en (Perka) hamnade på en 
åttonde plats. 
 
 

6. Hagelskytte 
 
Tolvskottskastare som inte flyttas bör ha nätaggregat, John tittar på det. JE 
                       
 

7. Gevärsskytten 
 
Allt bör fungera. Det har bl a satts upp nya ramar mm. 
  
 

8. Bokningar/Uthyrning 
 
Det är fullt i kalendern. Förutom tävlingar så är en hel del jaktlag inbokade. 
 
 

9. Tävlingar 
 
Höftskottet kommer hållas den 11 augusti, KM den 25 augusti och fältskyttetävling den 1 
september. Utöver det så har vi även bl a Gåsaskjutningen. 
Det ska ordnas en tävling/bonusdag för ungdomarna som blivit medlemmar efter 
sommaraktiviteten.  JE 
Bssk vill anordna en större tävling nästa år i augusti/september. Sunde pratar med 
Anders. SE 
  
 

10. Sponsring 
 
Klubben har tappat en sponsor och har fem sponsorer kvar. 
 
 

11. Medlemmar/besökare på jour 
 
Antalet ligger på ungefär samma nivå som förra året. Sommaraktiviteten har 
genererat fler yngre medlemmar och antalet pistolskyttar har ökat. 
 
 

12. SISU-inrapportering 
 
Inrapportering kommer ske i slutet av augusti. 



 

 
13. Ungdomsskytte 

 
Nya ledare behövs. Eventuella nya ledare kan vara föräldrar till ungdomar från 
sommaraktiviteten. John pratar med Björn om att styra upp något. JE 
 
 

14. Övriga punkter 
 

• Nya hållare till toalettpapper och pappershanddukar ska köpas in. AG 

• Diskussion om jourgrupperna och att ytterligare förbättringar behövs. Nya 
medlemmar behöver instrueras bättre för att kunna hjälpa till. När någon vill vara 
med i jouren så tar vi namn och vad han/hon skjuter och skickar info till varandra. 

• Låset till garaget behöver fixas, nyckel ska läggas i nyckelskåpet. SE 

• Styrelsen har beslutat om ändrade priser, bl a högre priser för icke medlemmar. 

• Diskussion av dagmedlemskap och hur det eventuellt kan utformas. 

• Vi har fått mycket bra respons på sommaraktiviteten, det har varit full aktivitet 
med många ungdomar varav flertalet blivit medlemmar. 

• Diskussion av aktivitetslista ”Havanna”. De flesta punkter är under planering och 
går sakta men säkert framåt. 
 

 

Vid protokollet 
 

Marie-Claude Juntunen 

 

  

 
       


